
ПРЕГЛЕД НА ПЕЧАТА - 28.11.2011 г.
Изготвил: Връзки с обществеността и Външни комуникации при Българската търговско-
промишлена палата Т: +359 2 8117 445 M: +359 888 676 641 Васил Чобанов 

БТПП В МЕДИИТЕ - (33 НОВИНИ)

Заглавие: ОБЩО СЪБРАНИЕ НА АВС

Дата: 26.11.2011 18:32
Медия: The News 

Българската търговско-промишлена палата отчете дейността на Асоциацията на Балканските палати /АВС/ на годишно общо
събрание на организацията, проведено в София, в периода 22 – 24 ноември 2011 г.
Председателят на палатата Цветан Симеонов, като председател на АВС за 2011 г. представи свършеното през годината пред
свои колеги от националните палати и съюзи на Гърция, Босна и Херцеговина, Македо... 

Заглавие: ВИСОКООБРАЗОВАНИ МЕНИДЖЪРИ ДА СЕ ТЪРСЯТ СРЕД ЗАВЪРШИЛИТЕ ВИСШЕ
ОБРАЗОВАНИЕ, ВКЛЮЧИТЕЛНО И ЖЕНИ

Дата: 26.11.2011 16:34
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата 

Информационен ден за мерките и политиките за равнопоставеност на пазара на труда по отношение на жените, хората в
неравностойно положение, маргинализираните етнокултурни общонсти и хората с различно вероизповедание и сексуална
ориентация 

БТПП 
На 22 ноември в София се проведе информационен ден по Проект "Повишаване на обществената нетърпимост към
неформалната икономика... 

Заглавие: EUROCHAMBRES: НУЖНА Е ЕВРОСТРАТЕГИЯ ЗА ПОДПОМАГАНЕ НА МСП НА
МЕЖДУНАРОДНИТЕ ПАЗАРИ

Дата: 25.11.2011 20:40
Медия: Computerworld 

Само 13% от европейските малки и средни предприятия (МСП) извършват международна дейност извън ЕС чрез търговия,
инвестиции или други форми на сътрудничество с чуждестранни партньори. Поради това европейската асоциация на
търговските и индустриалните палати ЕВРОПАЛАТИ (EUROCHAMBRES) е за по-съгласувана и ефективна стратегия на ЕС за
подпомагане на МСП на международните пазари. Това може да бъде... 

Заглавие: 60% ОТ БИЗНЕСА ОЧАКВА ДОБРА 2012 Г.

Дата: 25.11.2011 20:10
Медия: Computerworld 

http://www.thenews.bg//business-news/29895-template
http://new.bcci.bg/news/2234
http://www.computerworld.bg/38258_eurochambres_nuzhna_e_evrostrategiya_za_podpomagane_na_msp_na_mezhdunarodnite_pazari
http://www.computerworld.bg/38257_60_ot_biznesa_ochakva_dobra_2012_g


57,2% от фирмите – членки на Българската търговско промишлена палата (БТПП), участвали в изследването на
организацията на нагласите и очакванията на българските предприемачи за бизнес климата през следващата година,
предвиждат положителна икономическата и бизнес среда в страната през 2012 г. БТПП има над 52 000 членове и
представлява повече от 100 браншови организации и 28 регионални палати.

Заглавие: ОБЩО СЪБРАНИЕ НА АВС

Дата: 25.11.2011 17:34
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата 

БТПП предава председателството на Кипърската ТПП 

Българската търговско-промишлена палата отчете дейността на Асоциацията на Балканските палати /АВС/ на годишно общо
събрание на организацията, проведено в София, в периода 22 – 24 ноември 2011 г.
Председателят на палатата Цветан Симеонов, като председател на АВС за 2011 г. представи свършеното през годината пред
сво... 

Заглавие: ЖУРИТО НА "МИСТЪР ИКОНОМИКА 2011"

Дата: 28.11.2011 00:09
Медия: Стандарт 

Славка Бозукова - председател
Изпълнителен директор на "Стандарт нюз" АД, 
Божидар Данев - изпълнителен председател на Българска стопанска камара, носител на наградата "Мистър Икономика 2004·
за принос в развитието на българската индустрия
Петър Кънев - член на Съвета на директорите на "Демакс" АД, носител на наградата "Мистър Икономика 2005" за принос в
развитието на индустрията

Заглавие: ЦВЕТАН СИМЕОНОВ ПРЕД БИФ: БЪЛГАРИЯ Е ДОБРО МЯСТО ЗА ПРАВЕНЕ НА БИЗНЕС

Дата: 25.11.2011 17:03
Медия: The News 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата взе участие в Международния форум на Югоизточна Европа,
който се провежда в София на 24 и 25 ноември. Той направи представяне в рамките на кръгла маса на тема "Успешни бизнес
модели и инвестиционни проекти в турбулентна икономическа среда". 
БТПП като бизнес организация с над 52 000 члена, представляваща повече от 100 браншови организац... 

Заглавие: ПРОВАЛ НА ТРИСТРАННИТЕ ПРЕГОВОРИ ПРИ ПРЕМИЕРА

Дата: 25.11.2011 18:06
Медия: The News 

Провал на тристранните преговори. След 1 час разговор при премиера работодатели синдикати си тръгнаха ядосани.
Причината се оказа форматът на днешната среща. Според работодатели и синдикати днешната среща не е Национален съвет
за тристанно сътрудничество (НСТС), а разговор в тристранен формат под ръководството на Бойко Борисов.
Само Цветан Симеонов от БТПП дойде с усещането, че днес ще с... 

Заглавие: ИНОВАЦИОННЕН ЛАГЕР В НАЦИОНАЛНАТА ФИНАНСОВО-СТОПАНСКА ГИМНАЗИЯ

Дата: 25.11.2011 17:03

http://new.bcci.bg/news/2235
http://paper.standartnews.com/bg/article.php?d=2011-11-28&article=390565
http://www.thenews.bg//business-news/29793-template
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Дата: 25.11.2011 17:03
Медия: The News 

Учениците Ренета Нацева (9 "г"), Илиян Петров (12 "б"), Калина Ценкова (12 "д") и Филип Ганчев (12 "в") ще представят НФСГ
на Националния иновационен лагер през февруари 2012 г. Това стана ясно по време на училищния кръг на образователното
състезание, което се проведе по формат на Джуниър Ачийвмънт България в рамките на Международната седмица по
предприемачество. Иновационният лагер е съвместен пр... 

Заглавие: КИТАЙЦИ ТЪРСЯТ БЪЛГАРСКИ ГРАД, В КОЙТО ДА ИНВЕСТИРАТ 2.3 МЛРД. ЛЕВА

Дата: 25.11.2011 16:23
Медия: Бесове 

Източник: livebiz.bg
Бизнесмените търсят и сътрудничество в селското стопанство и изграждането на соларни паркове

Китайски бизнесмени от автономния регион Вътрешна Монголия търсят български град, в който да изградят комплекс на
стойност 10 млрд. юана. Това съобщи Българската търговско-промишлена палата (БТПП), където вчера и днес се състоя
двустранен бизнес форум. По настоящия курс на БНБ 1... 

Заглавие: БТПП: КИТАЙ Е ДЪЛГОГОДИШЕН И НАДЕЖДЕН БИЗНЕС ПАРТНЬОР С ПОТЕНЦИАЛ ЗА
СЪТРУДНИЧЕСТВО

Дата: 25.11.2011 17:03
Медия: The News 

В БТПП се проведе Българо-китайски бизнес форум с участието на китайски фирми от Автономен регион Вътрешна
Монголия. За първи път бизнес делегация от този регион посещава Палатата, което обяснява и огромния интерес към
форума. 
Председателят на БТПП изтъкна, че Китай е дългогодишен и надежден бизнес партньор на България, с потенциал за
сътрудничество – от поддържащата логистика и търговския о... 

Заглавие: КИТАЙСКИ БИЗНЕСМЕНИ ИСКАТ ДА НАЛЕЯТ 2.3 МЛРД. ЛВ. В НАШ ГРАД

Дата: 25.11.2011 16:30
Медия: Глобус news 

Китайски бизнесмени от автономния регион Вътрешна Монголия търсят български град, в който да изградят комплекс на
стойност 10 млрд. юана. Това съобщи днес Българската търговско-промишлена палата (БТПП), където вчера и днес се
състоя двустранен бизнес форум. По настоящия курс на БНБ 10 млрд. китайски юана правят около 2.3 млрд. лв. Според
съобщението делегацията от Вътрешна Монголия се ръководи ... 

Заглавие: БИЗНЕСЪТ ИСКА ОБЛЕКЧАВАНЕ НА КАНДИДАТСТВАНЕТО ПО ЕВРОПРОГРАМИ

Дата: 25.11.2011 16:20
Медия: Сити Билд БГ 

Това е един от проблемите, посочени в изследването на БТПП сред предприемачи за бизнес климата през 2012г.

На въпрос каква ще бъде икономическата и бизнес среда в страната през 2012 г. фирмите дават по-скоро положителни
отговори /57,2%/. Има лек спад в инвестиционните очаквания в сравнение с миналата година.

Изследването дава сигнал за проблеми, които срещат фирмите при своята е... 

http://www.besove.com/nowini/30352/kitajci-tyrsqt-bylgarski-grad-w-kojto-da-inwestirat-23-mlrd-lewa
http://www.thenews.bg//business-news/29791-template
http://globusnews.net/?p=40140
http://citybuild.bg/news/biznesyt-oblekchavane-kandidatstvaneto/17652


Заглавие: КИТАЙ СЕ ИНТЕРЕСУВА ОТ ИЗГРАЖДАНЕ НА ГРАДСКИ КОМПЛЕКС У НАС

Дата: 25.11.2011 15:29
Медия: Сити Билд БГ 

Това е едно от намеренията на фирмите от Автономен регион Вътрешна Монголия, които участваха в Българо-китайски
бизнес форум в БТПП.

Сред целите на визитата са: търсенето на град в България, където Федерацията на индустрията и търговията на гр. Хохот да
открие представителство; избор на град за изграждане на градски комплекс (инвестиция на стойност 10 млрд. китайски
юана); проучване на ... 

Заглавие: БТПП: ИКОНОМИКАТА В БЪЛГАРИЯ ФУНКЦИОНИРА НОРМАЛНО

Дата: 25.11.2011 15:10
Медия: Econ.bg 

Очакванията на родните бизнес предприятия са по-скоро положителни и придружени от много искания спрямо държавната
политика

Председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов взе участие в рамките на
Международния форум на Югоизтична Европа, който се състои в София на 24 и 25 ноември. Представянето му бе част от
дискусиите на тема "Успешни бизнес модели и инвес... 

Заглавие: КИТАЙЦИ ТЪРСЯТ НАШ ГРАД, В КОЙТО ДА ИНВЕСТИРАТ 2.3 МЛРД. ЛВ.

Дата: 25.11.2011 14:47
Медия: Livenews.bg 

Делегация от регион Вътрешна Монголия ще открива градски център и соларни паркове

Китайски бизнесмени от автономния регион Вътрешна Монголия търсят български град, в който да изградят комплекс на
стойност 10 млрд. юана. Това съобщи днес Българската търговско-промишлена палата (БТПП), където вчера и днес се
състоя двустранен бизнес форум. По настоящия курс на БНБ 10 млрд. китайски юана пра... 

Заглавие: КИТАЙЦИ ТЪРСЯТ НАШ ГРАД, В КОЙТО ДА ИНВЕСТИРАТ 2.3 МЛРД. ЛВ.

Дата: 25.11.2011 14:42
Медия: Livebiz 

Делегация от регион Вътрешна Монголия ще открива градски център и соларни паркове
Китайски бизнесмени от автономния регион Вътрешна Монголия търсят български град, в който да изградят комплекс на
стойност 10 млрд. юана. Това съобщи днес Българската търговско-промишлена палата (БТПП), където вчера и днес се
състоя двустранен бизнес форум. По настоящия курс на БНБ 10 млрд. китайски юана ... 

Заглавие: БТПП: КИТАЙ Е С ПОТЕНЦИАЛ ЗА СЪТРУДНИЧЕСТВО С БЪЛГАРИЯ

Дата: 25.11.2011 14:11
Медия: Инфосток 

Китай е дългогодишен и надежден бизнес партньор с потенциал за сътрудничество. Това стана ясно от Българо-китайски
бизнес форум с участието на китайски фирми от Автономен регион Вътрешна Монголия в БТПП. За първи път бизнес
делегация от този регион посещава Палатата, което обяснява и огромния интерес към форума. 
Председателят на БТПП изтъкна, че Китай е дългогодишен и надежден бизнес парт... 

http://citybuild.bg/news/kitaj-interesuva-izgrazhdane/17651
http://www.econ.bg/article210909/btpp-ikonomikata-w-bylgariq-funkcionira-normalno
http://www.livenews.bg/kitaytsi-tarsyat-nash-grad--v-koyto-da-investirat-2.3-mlrd.-lv.-23599
http://www.livebiz.bg/predpriema4/s/1858926535
http://www.infostock.bg/infostock/control/news/details/33019


Заглавие: БТПП: КИТАЙ Е С ПОТЕНЦИАЛ ЗА СЪТРУДНИЧЕСТВО С БЪЛГАРИЯ

Дата: 25.11.2011 14:11
Медия: Новини дир.бг 

Китай е дългогодишен и надежден бизнес партньор с потенциал за сътрудничество. Това стана ясно от Българо-китайски
бизнес форум с участието на китайски фирми от Автономен регион Вътрешна Монголия в БТПП. За първи път бизнес
делегация от този регион посещава Палатата, което обяснява и огромния интерес към форума.... 

Заглавие: ЦВЕТАН СИМЕОНОВ: БЪЛГАРИЯ Е ДОБРО МЯСТО ЗА ПРАВЕНЕ НА БИЗНЕС

Дата: 25.11.2011 14:04
Медия: Факти 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата взе участие в Международния форум на Югоизточна Европа,
който се провежда в София на 24 и 25 ноември. Той направи представяне в рамките на кръгла маса на тема "Успешни бизнес
модели и инвестиционни проекти в турбулентна икономическа среда", съобщиха от БТПП.

БТПП като бизнес организация с над 52 000 члена, представляваща повеч... 

Заглавие: ЦВЕТАН СИМЕОНОВ: БЪЛГАРИЯ Е ДОБРО МЯСТО ЗА ПРАВЕНЕ НА БИЗНЕС

Дата: 25.11.2011 14:04
Медия: Новини дир.бг 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата взе участие в Международния форум на Югоизточна Европа,
който се провежда в София на 24 и 25 ноември. Той направи представяне в рамките на кръгла маса на тема "Успешни бизнес
модели и инвестиционни проекти в турбулентна икономическа среда", съобщиха от БТПП.
 БТПП като бизнес организация с над 52 000 члена, представляваща повече от 100 ... 

Заглавие: БЪЛГАРИЯ Е ДОБРО МЯСТО ЗА ПРАВЕНЕ НА БИЗНЕС, СПОРЕД ЦВЕТАН СИМЕОНОВ

Дата: 25.11.2011 13:56
Медия: Инфосток 

България е добро място за правене на бизнес. Въпреки трудностите, икономиката в България функционира. Това казва
председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов по време на Международен форум на
Югоизточна Европа. 
Цветан Симеонов представи и резултатите от изследване на БТПП на нагласите и очакванията на българските предприемачи
за бизнес климата през следващата г... 

Заглавие: БЪЛГАРИЯ Е ДОБРО МЯСТО ЗА ПРАВЕНЕ НА БИЗНЕС, СПОРЕД ЦВЕТАН СИМЕОНОВ

Дата: 25.11.2011 13:56
Медия: Новини дир.бг 

България е добро място за правене на бизнес. Въпреки трудностите, икономиката в България функционира. Това казва
председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов по време на Международен форум на
Югоизточна Европа.... 

http://novini.dir.bg/2011/11/25/news9996482.html
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Заглавие: БТПП:КИТАЙ Е ДЪЛГОГОДИШЕН И НАДЕЖДЕН БИЗНЕС ПАРТНЬОР С ПОТЕНЦИАЛ ЗА
СЪТРУДНИЧЕСТВО

Дата: 25.11.2011 13:36
Медия: Finance5 

В БТПП се проведе Българо-китайски бизнес форум с участието на китайски фирми от Автономен регион Вътрешна
Монголия. За първи път бизнес делегация от този регион посещава Палатата, което обяснява и огромния интерес към форума
.

Председателят на БТПП изтъкна, че Китай е дългогодишен и надежден бизнес партньор на България, с потенциал за
сътрудничество – от поддържащата логистика и търговск... 

Заглавие: БТПП:КИТАЙ Е ДЪЛГОГОДИШЕН И НАДЕЖДЕН БИЗНЕС ПАРТНЬОР С ПОТЕНЦИАЛ ЗА
СЪТРУДНИЧЕСТВО

Дата: 25.11.2011 13:36
Медия: Новини дир.бг 

В БТПП се проведе Българо-китайски бизнес форум с участието на китайски фирми от Автономен регион Вътрешна
Монголия. За първи път бизнес делегация от този регион посещава Палатата, което обяснява и огромния интерес към форума
.
Председателят на БТПП изтъкна, че Китай е дългогодишен и надежден бизнес партньор на България, с потенциал за
сътрудничество – от поддържащата логистика и търговския об... 

Заглавие: БТПП: СПАД В ИНВЕСТИЦИОННИТЕ ОЧАКВАНИЯ НА ФИРМИТЕ

Дата: 25.11.2011 13:22
Медия: Profit.bg 

На въпрос каква ще бъде икономическата и бизнес среда в страната през 2012 г. фирмите дават по-скоро положителни
отговори (57.2%). Това показват резултатите от изследване на БТПП на нагласите и очакванията на българските
предприемачи за бизнес климата през следващата година.

Има лек спад в инвестиционните очаквания в сравнение с миналата година, информира още Цветан Симеонов, председ... 

Заглавие: КИТАЙ СЪС СЕРИОЗНИ ИНВЕСТИЦИОННИ НАМЕРЕНИЯ В БЪЛГАРИЯ

Дата: 25.11.2011 13:13
Медия: Econ.bg 

Китай е дългогодишен и надежден бизнес партньор на България

В БТПП се проведе Българо-китайски бизнес форум с участието на китайски фирми от Автономен регион Вътрешна
Монголия. За първи път бизнес делегация от този регион посещава палатата, което беше и причина за огромния интерес към
форума.

Китай е дългогодишен и надежден бизнес партньор на България, с потенциал за сътрудничество... 

Заглавие: ЦВЕТАН СИМЕОНОВ: БЪЛГАРИЯ Е ДОБРО МЯСТО ЗА ПРАВЕНЕ НА БИЗНЕС

Дата: 25.11.2011 13:02
Медия: Агенция "КРОСС" 

http://www.finance5.bg/news/bulgarian/75395.html
http://novini.dir.bg/2011/11/25/news9996290.html
http://profit.bg/news/btpp:-spad-v-investitsionnite-ochakvaniya-na-firmite/nid-85511.html
http://www.econ.bg/article210904/kitaj-sys-seriozni-inwesticionni-namereniq-w-bylgariq
http://www.cross.bg/1264490


София /КРОСС/ Председателят на Българската търговско-промишлена палата взе участие в Международния форум на
Югоизточна Европа, който се провежда в София на 24 и 25 ноември. Той направи представяне в рамките на кръгла маса на
тема "Успешни бизнес модели и инвестиционни проекти в турбулентна икономическа среда". 
БТПП като бизнес организация с над 52 000 члена, представляваща повече от 100 б... 

Заглавие: КИТАЙСКИ ФИРМИ ИСКАТ ДА ИЗГРАДЯТ ГРАДСКИ КОМПЛЕКС В БЪЛГАРИЯ ЗА 10 МЛРД.
КИТАЙСКИ ЮАНА

Дата: 25.11.2011 12:51
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора 

В Българска търговско-промишлена палата (БТПП) се проведе Българо-китайски бизнес форум с участието на фирми от
автономен регион Вътрешна Монголия. За първи път бизнес делегация от този регион посещава Палатата, което обяснява и
огромния интерес към форума.

Председателят на БТПП Цветан Симеонов изтъкна, че Китай е дългогодишен и надежден бизнес партньор на България, с
потенциал за сътру... 

Заглавие: ОГНЯН СТОИЧКОВ, ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПАРЛАМЕНТАРНАТА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ,
НАУКА И ВЪПРОСИТЕ НА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА И СПОРТА:

Дата: 25.11.2011 12:45
Медия: Вестник Stroitel 

Огнян Стоичков е роден на 1 април 1968 г. в Търговище. Завършил е математическа гимназия, а после и право в СУ "Св.
Климент Охридски". Работил е 16 години като адвокат. Избран е за депутат от листата на ПП "Атака" за Пловдивска област в
41-вото Народно събрание. Председател е на парламентарната комисия по образование, наука и въпросите на децата,
младежта и спорта. Владее френски и руски език.<... 

Заглавие: ЦВЕТАН СИМЕОНОВ ПРЕД БИФ: БЪЛГАРИЯ Е ДОБРО МЯСТО ЗА ПРАВЕНЕ НА БИЗНЕС

Дата: 25.11.2011 12:35
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата взе участие в Международния форум на Югоизточна Европа,
който се провежда в София на 24 и 25 ноември. Той направи представяне в рамките на кръгла маса на тема "Успешни бизнес
модели и инвестиционни проекти в турбулентна икономическа среда". 
БТПП като бизнес организация с над 52 000 члена, представляваща повече от 100 браншови организа... 

Заглавие: ГЛОБА ЗА РАБОТНИЦИ БЕЗ ТРУДОВ ДОГОВОР

Дата: 25.11.2011 11:30
Медия: Труд 

Парламентът обяви поголовна война на сивата икономика. За работа без трудов договор вече ще се наказват не само
работодателите, но и самите работници. Това гласят промени в Кодекса на труда, приети на първо четене от депутатите.

Глобата, която ще дължи съгрешилият работник, ще е равна на трикратния размер на социално осигурителните и здравните
му вноски, изчислени на база минималния осиг... 

Заглавие: ОПОЗИЦИЯТА ОПИТВА ДА СПРЕ ЛОБИЗМА ЗА КРИБ

Дата: 25.11.2011 02:00

http://www.chambersz.com/news/7838-kitaiski-firmi-iskat-da-izgradyat-gradski-kompleks-v-balgariya-za-10-mlrd-kitaiski-yuana
http://www.vestnikstroitel.bg/post_31308/
http://new.bcci.bg/news/2228
http://www.trud.bg/article.asp?articleid=1125936


Дата: 25.11.2011 02:00
Медия: TV7 

Умишленото отстраняване на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) от Съвета за тристранно сътрудничество
може да въвлече страната ни в международен скандал.
 
От опозицията внасят предложение текста, който изважда организацията от тристранката, да отпадне между първо и второ
четене на промените в Кодекса на труда. Ако това не стане, ще се потвърдят съмненията, че се разчиства пътя за друга
работодателска организация, убедени са от опозицията. Става дума за организацията на Огнян Донев - Конфедерацията на
работодателите и индистриалците в България (КРИБ).
 
Вчера мнозинството прие промени в Кодекса на труда, които умишлено изхвърлят най-старата работодателска организация от
Съвета за тристранно сътрудничество. По стечение на обстоятелствата и по начина на прокарване на законодателната
промяна заместителят ще се окаже КРИБ, чийто председател е Огнян Донев. Такива са заключенията на част от депутатите в
Парламента.
 
Разчиствайки със закон пътя за КРИБ и Донев, правителството може да предизвика международен скандал. И за това
премиерът е уведомен още на 2 ноември с писмо от генералния секретар на Международната организация на работодателите
Антонио Пенялоса.
 
В документа страната ни е предупредена, че ако приеме дискриминационния текст в Кодекса на труда, ще наруши
международната конвенция за свободата на сдружаването.

Румен Петков е подготвил предложение до социалната комисия текстът да отпадне между първо и второ четене на
промените в Кодекса на труда.

 

Вижте целия текс ТУК

РЕГИОНАЛНИ ТПП/ТПК - (8 НОВИНИ)

Заглавие: 20 ГОДИНИ ОТПРАЗНУВА ТЪРГОВСКО-ПРОМИШЛЕНА ПАЛАТА - СТАРА ЗАГОРА

Дата: 26.11.2011 18:32
Медия: The News 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора (ТПП) отпразнува 20 години от своето учредяване. Сред официалните гости
бяха председателят на БТПП Цветан Симеонов, народният представител Пламен Русев, който е и дългогодишен член на
работодателската организация, ВрИД посланик на Индонезия Н.Пр. Праново Правиро Косумо, представители на
дипломатически мисии у нас, председателят на Общински съвет Стара Заг... 

Заглавие: КООРДИНАЦИОННА СРЕЩА ПО ПРОЕКТ

Дата: 25.11.2011 12:11
Медия: Ямбол Свят 

ПРОЕКТ: "INNOVATRANS-innovation transfer between people and enterprises for economic prosperity of the region Yambol -
Babaeski"
Bulgaria- Turkey IPA Cross-Border Programme CCI 2007CB16ІPO008
Проект No.2007CB16ІPO008 -2009-1-005; 
SC No РД-02-29-130/29.06.2011

PROJECTS WITHOUT BORDERS

Проектът "ИНОВАТРАНС" по Трансграничното Сътрудничество между България и Турция, в... 

Заглавие: БИЗНЕСЪТ СЕ СЪБИРА В РУСЕ

http://tv7.bg/news/bulgaria/2400332.html
http://www.thenews.bg//business-news/29896-template
http://www.yambolnews.net/content/view/20731/63/
http://www.topnews.bg/bg/article?id=52478


Заглавие: БИЗНЕСЪТ СЕ СЪБИРА В РУСЕ

Дата: 28.11.2011 09:30
Медия: Top news 

Икономически форум организират в Русе за втори път списание "Мениджър" и Русенска търговско- индустриална камара.

Срещата с бизнеса в региона ще се състои от 14 часа в хотел "Космополитън".
Форумът "България след кризата: Икономика, иновации и финансиране" ще открие кметът Пламен Стоилов.

В програмата ще участва макроикономистът Лъчезар Богданов, който ще говори за перспектив... 

Заглавие: 20 ГОДИНИ ОТПРАЗНУВА ТЪРГОВСКО-ПРОМИШЛЕНА ПАЛАТА - СТАРА ЗАГОРА

Дата: 26.11.2011 15:34
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора (ТПП) отпразнува 20 години от своето учредяване. Сред официалните гости
бяха председателят на БТПП Цветан Симеонов, народният представител Пламен Русев, който е и дългогодишен член на
работодателската организация, ВрИД посланик на Индонезия Н.Пр. Праново Правиро Косумо, представители на
дипломатически мисии у нас, председателят на Общински съвет Ста... 

Заглавие: ТЪРГОВСКО-ПРОМИШЛЕНА ПАЛАТА - СТАРА ЗАГОРА ОТБЕЛЯЗА 20-ГОДИШНИНАТА СИ СЪС
СТИЛЕН КОКТЕЙЛ (СНИМКИ)

Дата: 26.11.2011 11:46
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора (ТПП) отпразнува 20 години от своето учредяване. Празника споделиха близо
200 души - представители на институции, на бизнеса, на партньорски организации, приятели и журналисти.

Сред официалните гости бяха председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов,
народният представител Пламен Русев, който е и дългогодишен ... 

Заглавие: ТЪРГОВСКО-ПРОМИШЛЕНА ПАЛАТА - СТАРА ЗАГОРА ПРАЗНУВА 20 ГОДИНИ

Дата: 25.11.2011 15:42
Медия: Lex.bg 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора отбелязва 20 години от своето създаване. Работодателската организация ще
посрещне официални гости, членове, партньори и приятели, за да им благодари за дългогодишното успешно сътрудничество
тази вечер под липите.

Търговско-промишлена палата - Стара Загора е регистрирана на 13 август 1991 г. в Окръжния съд. В името на бизнеса
държавни и току-що п... 

Заглавие: ТЪРГОВСКО-ПРОМИШЛЕНА ПАЛАТА - СТАРА ЗАГОРА ПРАЗНУВА 20 ГОДИНИ

Дата: 25.11.2011 15:09
Медия: Дарик радио 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора отбелязва 20 години от своето създаване. Работодателската организация ще
посрещне официални гости, членове, партньори и приятели, за да им благодари за дългогодишното успешно сътрудничество

http://new.bcci.bg/news/2233
http://www.chambersz.com/news/7841-targovsko-promishlena-palata-stara-zagora-otbelyaza-20-godishninata-si-sas-stilen-kokteil
http://lex.bg/bg//news/view/44129
http://www.dariknews.bg/view_article.php?article_id=814542


посрещне официални гости, членове, партньори и приятели, за да им благодари за дългогодишното успешно сътрудничество
тази вечер под липите.

Търговско-промишлена палата - Стара Загора е регистрирана на 13 август 1991 г. в Окръжния съд. В името на бизнеса
държавни и току-що п... 

Заглавие: ТЪРГОВСКО-ПРОМИШЛЕНА ПАЛАТА - СТАРА ЗАГОРА ПРАЗНУВА 20 ГОДИНИ (ВИДЕО)

Дата: 25.11.2011 09:37
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора 

На 25 ноември Търговско-промишлена палата - Стара Загора отбелязва 20 години от своето създаване. Работодателската
организация ще посрещне много официални гости, членове, партньори и приятели, за да им благодари за дългогодишното
успешно сътрудничество.

Търговско-промишлена палата - Стара Загора е регистрирана на 13 август 1991 г. в Окръжния съд. В името на бизнеса
държавни и току-що пр... 

БИЗНЕС - (2 НОВИНИ)

Заглавие: ХАМПАРЦУМЯН: ТРЯБВА ДА СИ НАМЕРИМ ПЪТЯ ЗА УСТОЙЧИВ РАСТЕЖ

Дата: 27.11.2011 12:04
Медия: Dnes dir bg 

Има ясна причина, която прави разбираемо защо тук сме по-консервативни. Българската регулация е нещо като усмирителна
риза за всеки случай – да не се повтори нещо, което се е случило.
Това каза пред БНР Левон Хампарцумян, председател на Асоциацията на банките в България (АББ). 
Председателят на БСК Божидар Данев каза от своя страна, че банките трябва да оценяват рисковете предвари... 

Заглавие: БИЗНЕСЪТ ОБМИСЛЯ НОВ ФОРМАТ ЗА ОПРЕДЕЛЯНЕ НА ЗАПЛАТИТЕ?

Дата: 25.11.2011 14:22
Медия: Днес 

Под въпрос са бонусите за стаж и на база свършена работа

Веднага след като правителството обяви намеренията си да сложи край на механизма, по който се изчисляват
чиновническите заплати досега, бизнесът подсети, че оптимизация може да се поиска и за заплатите на работещите в
частните фирми.

Работодателите дадоха сигнал, че при формиране на заплатите в стопанската сфера също трябва д... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (10 НОВИНИ)

Заглавие: ТОТЮ МЛАДЕНОВ СВИКВА ЕКСПЕРТИТЕ ЗА ПЕНСИОННАТА РЕФОРМА

Дата: 28.11.2011 07:37
Медия: Дарик радио 

Мерки за финансовата устойчивост на пенсионната система ще обсъдят представители на правителството, синдикатите и
работодателите в рамките на заседание на експертна група, свикана от социалния министър Тотю Младенов. Заседанието ще
бъде проведено, след като в петък депутати от ГЕРБ внесоха законодателни промени, с които се регламентира вдигането на
възрастта за пенсиониране с 1 година от начало... 

http://www.chambersz.com/starazagora/7834-targovsko-promishlena-palata-stara-zagora-praznuva-20-godini
http://dnes.dir.bg/news/bozhidar-danev-levon-hamparcumyan-10005913?nt=10
http://www.dnes.bg/business/2011/11/25/biznesyt-obmislia-nov-format-za-opredeliane-na-zaplatite.134877
http://www.dariknews.bg/view_article.php?article_id=815239


Заглавие: ХИЛЯДИ СЪС ЗАПОРИРАНИ ПЕНСИИ ЗАРАДИ ДЪЛГОВЕ

Дата: 28.11.2011 06:10
Медия: news.data.bg 

Заради банковата тайна частни съдия-изпълнители запорират заплати и социални помощи по сметки на длъжници, въпреки
че парите са недосегаеми по закон.
Хиляди са гражданите, чиито защитени доходи сме блокирали, алармира шефът на гилдията Георги Дичев. Частните съдия-
изпълнители настояват за промени в закона, за да не прибират суми, които не искат и нямат право да вземат, пише "24 часа".

Заглавие: ДЪЛБОКИТЕ РЕФОРМИ МОГАТ ДА НИ СПАСЯТ ОТ КРИЗАТА, СМЯТАТ ЕКСПЕРТИ

Дата: 28.11.2011 05:31
Медия: Burgas news 

Европейската криза се задълбочава, негативните сценарии за европейската икономика стават все по-вероятни и това
изисква незабавен и решителен реформаторски отговор от страна на българското правителство.
Това заявиха икономически и финансови специалисти от Институт "Отворено общество" и Macro Watch по време на
пресконференция в хотел "Радисън".
По думите им, Европа се движи надолу по спир... 

Заглавие: ДЯНКОВ ТВЪРД ЗА ПЕНСИИТЕ

Дата: 28.11.2011 00:05
Медия: Стандарт 

Синдикатите разтурят седянката при Тотю
Увеличаването на възрастта за пенсиониране ще се гласува в парламента и ще влезе в сила по начина, по който е предложен.
Дори и при президентско вето реформа ще има. Това отсече финансовият министър Симеон Дянков в Созопол. По думите му,
ако заложените промените не бъдат направени още сега, то през 2014-2016 г. дефицитът в НОИ ще достигне 5-6 млр... 

Заглавие: "СОФАРМА" НА БОРСАТА И ВЪВ ВАРШАВА ОТ УТРЕ

Дата: 27.11.2011 23:03
Медия: 24 Часа 

"Софарма" - най-голямата публична фармацевтична компания в България, от утре ще се търгува и на фондовата борса във
Варшава.

Преди дни дружеството получи официално решението на Варшавската фондова борса, че целият регистриран капитал,
разпределен в 132 милиона акции с номинална стойност 1 лев, е приет за търговия.

Аз лично ще ударя камбаната за старт на търговията, заяви Огнян Дон... 

Заглавие: ХИЛЯДИ СЪС ЗАПОР НА ПЕНСИЯ ЗА ДЪЛГОВЕ

Дата: 27.11.2011 22:04
Медия: 24 Часа 

Заради банковата тайна частни съдия-изпълнители запорират заплати и социални помощи по сметки на длъжници, въпреки
че парите са недосегаеми по закон.

Хиляди са гражданите, чиито защитени доходи сме блокирали, алармира шефът на гилдията Георги Дичев. Частните съдия-
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Хиляди са гражданите, чиито защитени доходи сме блокирали, алармира шефът на гилдията Георги Дичев. Частните съдия-
изпълнители настояват за промени в закона, за да не прибират суми, които не искат и нямат право да вземат.

Те запорират сметк... 

Заглавие: ДЕФИЦИТЪТ НА НОИ И ЛИПСАТА НА РЕФОРМИ

Дата: 27.11.2011 17:53
Медия: Класа 

В момента дефицитът на Националния осигурителен институт е 1,9 милиарда лева. Това заяви министърът на труда и
социалната политика Тотю Младенов пред БНР вчера. Финансовият министър Симеон Дянков пък обяви, че дефицитът е
стигнал 4 млрд. лв. Както и че тези липси се трупат от 1999 г. насам.
Като изключим разминаването в цифрите, което вероятно има обяснение, е ясно, че има нужда от спешни ... 

Заглавие: 9,8% Е БЕЗРАБОТИЦАТА В БЪЛГАРИЯ

Дата: 27.11.2011 14:39
Медия: Радио София 

Към момента безработицата в България е 9,8%. Това съобщи пред Българското национално радио социалният министър Тотю
Младенов. За повишаване на заетостта през следващата година ще бъдат вложени близо половин милиард лева. Социалният
министър Тотю Младенов каза още, че няма средства за повишаване детските надбавки догодина.

... 

Заглавие: "СОФИЙСКИ АПТЕКИ" КУПЕНИ ОТ ФИРМА ФАНТОМ

Дата: 25.11.2011 14:00
Медия: Политика 

След приватизирането на "Софийски аптеки" започва инвазията на Огнян Донев във фармацевтичния бизнес. Борис
Войнарович Олигархът Ковачки получава Общинската банка. Един от основните акционери в Общинска банка – "Софийски
аптеки", е бил приватизиран от фирма фантом. Дори не е ясно кога е създаден купувачът - "София" АД. Това показа
разследване на предаването "Неуловимите" по ТВ7.
Компания... 

Заглавие: БОРИСОВ: ИЗОБЩО ДА НЕ СИ МИСЛЯТ, ЧЕ С ПРОТЕСТ ЩЕ МЕ УПЛАШАТ

Дата: 28.11.2011 08:38
Медия: Информационна агенция "Блиц" 

Ще си дам оставката, и нека дойдат Станишев, Доган и другите, каза премиерът
Изобщо да не си мислят, че с протести ще ме уплашат. Ще си дам оставката и да дойдат Станишев, Доган и другите. Това каза
премиерът Бойко Борисов в предаването "Тази сутрин" на bTV. Полицаите трябваше да стачкуват, когато Стефан Данаилов
обясняваше в клиповете си преди изборите, че техният бюджет бил по... 

РАБОТОДАТЕЛИ И ДРУГИ РАБОТОДАТЕЛСКИ ОРГАНИЗАЦИИ - (2 НОВИНИ)

Заглавие: ПУЙКИ И ПЪРЖОЛИ ВМЕСТО 13 - ТА ЗАПЛАТА

Дата: 28.11.2011 06:35
Медия: news.data.bg 
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Пуйки, пържоли и ваучери за храна. Така бизнесът се кани да зарадва работниците си за Коледа.

Заради липсата на пари кеш част от работодателите са решили да дадат на хората си 13-тата заплата в продукти. С коледна
пуйка и ваучери за пазаруване в някои от магазините ще зарадва своите служители и работници старозагорска фирма за
мебели. "Това е традиция от години, на която държим и нямаме ... 

Заглавие: ЗВЪНЯТ ЗА ПЛАЩАНЕ ПО КРЕДИТА ДВА ДНИ ПО-РАНО

Дата: 27.11.2011 21:01
Медия: Монитор 

Банките, фирмите за бързи кредити и компаниите за комунални услуги стават все по-нетърпеливи към длъжниците си. Ако
доскоро от там изчакваха да закъснеем с поне 3 дни, преди да започнат да търсят забавеното плащане, вече все по-често
подсещат длъжниците преди падежа на вноската. Това обикновено става с телефонно обаждане или SMS, показа проверка
на "Монитор" сред колекторските фирми у нас. 
Н... 

СИНДИКАТИ И ТРИСТРАНЕН ДИАЛОГ - (2 НОВИНИ)

Заглавие: СИНДИКАТИТЕ ИСКАТ ПРЕЗИДЕНТСКО ВЕТО ЗА ПЕНСИОННАТА ВЪЗРАСТ

Дата: 27.11.2011 20:02
Медия: Дума 

Ако парламентът одобри предложението за увеличаване на пенсионната възраст, без то да е минало през Националния съвет
за тристранно сътрудничество, синдикатите ще настояват президентът да наложи вето. Това обяви лидерът на КНСБ Пламен
Димитров.
Ръководството на КНСБ потвърди оттеглянето си от тристранката и няма да участва и в заседания на областни и общински
съвети за тристранно сътруднич... 

Заглавие: СИНДИКАТИТЕ ИСКАТ ВЕТО ОТ ПРЕЗИДЕНТА

Дата: 26.11.2011 18:10
Медия: Агенция Стандарт 

Синдикатите искат вето от президента

София. Ако внесеното в Народното събрание предложение за увеличаване на възрастта за пенсиониране бъде прието,
синдикатите ще искат президентът да наложи вето. Това обяви президентът на КНСБ Пламен Димитров след заседание на
Координационния съвет и на Националния стачен комитет.
Синдикатите ще искат среща с настоящия и с новоизбрания президент, с ... 

ЗАКОНИ И ПРОЕКТИ - (1 НОВИНА)

Заглавие: ВЯРА ПЕТРОВА: ТРИ МЕСЕЧНИ ВНОСКИ ЩЕ Е ГЛОБАТА ЗА РАБОТНИЦИ, ПРИКРИЛИ
НЕСКЛЮЧВАНЕТО НА ТРУДОВ ДОГОВОР

Дата: 25.11.2011 17:34
Медия: Политическа Партия Герб 

Медия: Радио "Фокус"

Водещ: Госпожо Петрова, нека да започнем с един текст, който се отнася до глобите с трите работни заплати за работника,
съгласил се на укриване на реалния си доход заради по-ниското обявено ниво на работодателя му за начисляване на здравни
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съгласил се на укриване на реалния си доход заради по-ниското обявено ниво на работодателя му за начисляване на здравни
и пенсионни застраховки. Пак се формулира питането, смятате ли, че тази мярка ще е ефективна. Смятате ли всъщност, че тя
е и коректна? 

СИВА ИКОНОМИКА - (2 НОВИНИ)

Заглавие: СИВИЯТ СЕКТОР ВЪВ ВСЕКИ ОТ НАС

Дата: 27.11.2011 20:00
Медия: Сега 

Неизбежното и все по-насъщно повишаване на пенсионната възраст на българите постави отново на дневен ред въпроса как
се пълни общата хазна и специалните фондове на НОИ. Прави са колегите, които поставиха на първо място сред причините
за дефицита в пенсионния фонд факта, че от началото на кризата драматично спадат платените вноски в пенсионния фонд,
измерени като дял от брутния вътрешен продукт. На... 

Заглавие: ШЕФОВЕ ИСКАТ 700 ЛВ., АКО СЛУЖИТЕЛКА ЗАБРЕМЕНЕЕ

Дата: 26.11.2011 16:37
Медия: Mirogled 

Сигнал за скандална клауза в трудов договор е постъпил в Комисията за защита от дискриминация.

Работодатели в лицето на пловдивска фирма изискват от служителките си да подпишат, че при забременяване след
постъпване на работа дължат неустойка в размер на 700 лв.

Жалбата е подала жена от Пловдивско, която при търсене на работа попада във въпросната фирма. Стажува три дни, след
което... 

ПАЗАР НА ТРУДА - (2 НОВИНИ)

Заглавие: БЪЛГАРИНЪТ НЕ ИСКА РАБОТА В ДРУГА СТРАНА ОТ ЕС

Дата: 27.11.2011 22:32
Медия: Dnes dir bg 

Само 17% от българите биха искали да работят в друга страна от Европейския съюз. Данните са от проучването
"Евробарометър", което се провежда в страните-членки на Европейския съюз по поръчка на Европейската комисия.
Една четвърт от анкетираните заявяват, че не биха си правили такива планове, защото виждат твърде много пречки, а 54%
нямат интерес да опитат работата зад граница, съобщи b... 

Заглавие: 61% ОТ БЪЛГАРИТЕ РАБОТЯТ В УСЛУГИТЕ

Дата: 25.11.2011 16:20
Медия: Economynews.bg 

През третото тримесечие на 2011 г. в сектора на услугите работят 1 841.9 хил., или 61.0% от всички заети лица, в индустрията
- 957.9 хил., или 31.7%, а в селското и горското стопанство - 218.5 хил., или 7.2%, показват данните на НСИ. В сравнение с
третото тримесечие на 2010 г. най-голям спад в броя на заетите се наблюдава в индустрията - с 5.6%.
През третото тримесечие на 2011 г. общият бр... 
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